
 

 
 

A D V I E S  
  
 

Aan : De raadscommissie 

Van : De griffier 

Datum : 9 juni 2017 

Onderwerp : Consultatie gemeenteraden over de voorstellen en alternatieven voor 

de samenstelling van de bestuursorganen van de Vervoerregio 

Amsterdam. 

(agendapunt 8, raadscommissie 27 juni 2017) 

Bijlagen : 2 

 

 

Proces 

De gelegenheid om op deze voorstellen te reageren is onlangs ingekomen, 29 mei 2017.  

De gegeven reactietijd hierop is relatief kort. Hierover is vanuit de griffie het ongenoegen 

uitgesproken naar de Vervoerregio. 

 

De beoordeling van de voorstellen over de samenstelling van de regioraad is primair een 

aangelegenheid van de raden. Het college zal uiteraard haar visie hierover geven maar dat 

zal niet eerder mogelijk zijn dan na 20 juni. 

 

Inhoudelijk advies 

Tegen de achtergrond van een verkleining van het takenpakket (per 1 januari 2017) wordt 

nu voorgesteld om de regioraad te verkleinen van 60 naar (circa) 50 leden. 

Dit heeft voor de vertegenwoordiging en het stemgewicht van Beemster geen gevolgen. 

Ik adviseer u dit voorstel te volgen.  

Dit geldt ook voor de samenstelling van het dagelijks bestuur. Voorgesteld is om dit bestuur 

te verkleinen van 7 naar 3 leden.  

 

Belangrijker zijn misschien de in het stuk benoemde ideeën over de verbetering van de 

bestuurlijke werkwijze. Er wordt nu reeds gewerkt met voorsessies en een commissie vanuit 

de regioraad kijkt naar aanvullende mogelijkheden om de werkwijze te verbeteren. Dit mede 

tegen de achtergrond van de versterken van de positie van de gemeenteraden. Dat hiernaar 

wordt gekeken is positief en uiteindelijk zal de regioraad zelf moeten besluiten over de 

werkwijze voor dit gremium. Opmerkelijk hierbij is wel het idee om te komen tot 

fractievorming. Dit is theoretisch gezien vreemd. Immers de leden hebben in de regioraad 

geen zitting namens een politieke partij maar als vertegenwoordiger(s) van een gemeente. 

  

 

De griffier. 


